
Protokół Nr 12/07 
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu 
9 lipca 2007 roku. 

 
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonej listy   obecności;   
na  6 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 5. W posiedzeniu nie 
uczestniczył radny Ireneusz Dzienisiewicz. 
 
Obrady Komisji i podejmowane decyzje są prawomocne. 
  
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli: 

• Stanisław Zalewski – Naczelnik Wydziału Edukacji, 
• Mirosława Modzelewska – Dyrektor Gimnazjum Nr 4 w Ełku, 
• Maria Nowacka – Dyrektor SP Nr 2 w Ełku. 

 
Przyjęty porządek obrad: 

1. Przyjęcie porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenie Komisji. 
3. Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli prawidłowości sporządzania 

sprawozdań S-02 będących podstawą naliczania subwencji oświatowej w roku 
2006 w: Szkole Podstawowej Nr 2, Gimnazjum Nr 4 i Przedszkolu 
Samorządowym Nr 6. 

4. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
 
Do punktu  1 - ego    
   Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Jan Wielgat. Powitał 
zebranych i stwierdził prawomocność obrad. 
 Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do propozycji porządku obrad i przez 
aklamację przyjęli porządek obrad jw.   
 
Do punktu  2 - ego 
 Nie zgłoszono uwag do protokołu nr 11/07 z dnia 25 czerwca 2007 roku, 
wobec tego protokół nr 11/07 został przyjęty bez uwag poprzez aklamację.     
  
Do punktu 3 – ego  
  Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 Maria Nowacka wyjaśniła, że w 
przedstawionym sprawozdaniu S-02 i informacją szkoły wynikły pewne rozbieżności, 
które trzeba sprostować. Przekazany został niewłaściwy dokument. Na dzień 30 
września było 16 uczniów, natomiast w dniach 3 i 4 października wybyło dwóch 
uczniów do ośrodka szkolno-wychowawczego. 
 

Radny Romuald Baranowski zwrócił uwagę, że nadal jest niezgodność z 
dokumentami, które otrzymał Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski. 

 
 Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 Maria Nowacka wyjaśniła, że nie 
sprawdziła wcześniej i został dostarczony niewłaściwy dokument zawierający 
nieprawidłowe dane. Natomiast dane w sprawozdaniu są podane prawidłowo. 
 
 Radny Romuald Baranowski powiedział, że ten rejestr powinien pozwolić na 
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skonfrontowanie podawanych danych i ułatwić „życie”. 
Członkowie Komisji przyjęli wyjaśnienia Pani Dyrektor SP Nr 2 Marii Nowackiej. 
 
 Przewodniczący Komisji Jan Wielgat przypomniał nieścisłości jakie znaleziono 
w przypadku Gimnazjum Nr 4 – chodzi tutaj o 1 osobę. 
 Wyjaśnień w tej kwestii udzieliła Dyrektor Gimnazjum Nr 4 Mirosława 
Modzelewska – w sprawozdaniu S-02 było ujętych 8 osób, jedna osoba otrzymała 
orzeczenie w m-cu wrześniu, natomiast orzeczenie to skończyło się 12 grudnia a 
następne zostało dostarczone później. Nieścisłości wystąpiły zatem w rejestrze nie w 
sprawozdaniu. 
Członkowie Komisji przyjęli wyjaśnienia Pani Dyrektor Gimnazjum Nr 4 Mirosławy 
Modzelewskiej. 
 
 Radny Romuald Baranowski zwrócił uwagę na zapis w protokole nr 10/07 z 
dnia 23 maja 2007 roku – „że chciałby obejrzeć niektóre dokumenty wymieniane w 
protokole pokontrolnym. Prosi o przedłożenie danych z Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w celu porównania z danymi w jednostkach kontrolowanych”. Takie 
dokumenty nie zostały przedstawione. Poradnia na pewno taki rejestr wydanych 
orzeczeń prowadzi. Chodzi tutaj o możliwość porównywania danych, co znacznie 
poprawiłoby funkcjonowanie tego systemu jeśli chodzi o nieścisłości. 
 
 Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski powiedział, że dysponuje 
dokumentami Publicznego ZOZ, nie pobierał natomiast dokumentów z Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej. 
 
 Przewodniczący Komisji Jan Wielgat zauważył, że jest ten zapis w protokole i 
Naczelnik powinien go dopełnić. 
 
 Z-ca Przewodniczącego Komisji Bogusław Wisowaty powiedział, że można 
ten punkt ująć w pracach Komisji na rok przyszły. 
 
 Przewodniczący Komisji Jan Wielgat zaproponował, aby tym tematem Komisja 
zajęła się już raczej pod koniec kadencji. 
 
 Radny Romuald Baranowski wnioskował o wprowadzenie pkt. 4 do protokołu 
pokontrolnego, gdyż była konieczność, by Komisja zajmowała się kilkakrotnie tym 
tematem, gdyż dane w dokumentach źródłowych były nieścisłe. Zatem informacja 
Wydziału Edukacji nie była przygotowana. 
 
 Przewodniczący Komisji Jan Wielgat wyjaśnił, że wszystkie dane są zgodne 
była nie w protokole z posiedzenia Komisji. A zatem nie w danych Naczelnika. 
Na przyszłość jednak dobrze byłoby, aby przedstawiane dane i informacje były na 
konkretnie określony dzień – uwaga do Naczelnika Wydziału Edukacji. 
Radny Romuald Baranowski wycofał swój wniosek. 
 
 Członkowie Komisji przyjęli przez aklamację i podpisali protokół kontroli  
przeprowadzonej przez w dniach 4 kwietnia, 23 maja, 25 czerwca i 9 lipca 2007r. 
przez Komisję Rewizyjną Rady Miasta Ełku w wybranych placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Miasto Ełk ( Przedszkole Samorządowe nr 6; Szkoła 
Podstawowa nr 2; Gimnazjum nr 4) w zakresie wykonania sprawozdań GUS typu S  
w roku szkolnym 2006/07 – w załączeniu do protokołu.  
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Do punktu 4 - ego   
Przewodniczący Komisji Jan Wielgat przypomniał, że w planie pracy Komisji 

jest pkt. prawidłowość wykorzystania środków z Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych w Ełckim Centrum Kultury za rok 2005 i 2006. Dobrze byłoby ten punkt 
wprowadzić w drugiej połowie sierpnia. 

 
Radny Romuald Baranowski przypomniał, że na sesji Rady Miasta został 

zgłoszony wniosek o przeprowadzenie kontroli likwidacji Izby Wytrzeźwień. 
Należałoby się zapoznać jak przebiega likwidacja, koszty oraz w szczególności jak 
są przestrzegane uchwały Rady Miasta i Zarządzenia Prezydenta Miasta w tym 
zakresie. 

 
Przewodniczący Komisji Jan Wielgat powiedział, że należy zatem sprawdzić 

sprawozdania z przebiegu likwidacji. Zatem punkt – sprawdzenie prawidłowości 
likwidacji Izby Wytrzeźwień proponuje na m-c sierpień w pracach Komisji natomiast 
dotyczący ECK na wrzesień br. 

Członkowie Komisji przyjęli propozycję bez uwag. 
 
 
Na tym posiedzenie i protokół zakończono.  
 
 
Protokółowała:        Przewodniczył: 
          
Małgorzata Stachowiak      Jan Wielgat   
            

  
   
 
 

 
 
 
 
 
  


